

Medlemsmöte Galleri Rostrum 9/5 2023

Mötetid 19.15-20.45

Plats Rostrum samt Zoom.

Närvarande: Helga Steppan, Anna, Lönn Franko, Lisa Fjellman, Pepe Viñoles, Cian Burke, Ann Makander, Berit Sahlström, Andres Diaz Garcia

1. Mötet öppnas: kl. 19.15

2. Val av ordförande

Anna valdes till ordförande

3. Val av sekreterare

Lisa valdes till sekreterare

4. Val av justerare

Pepe valdes till justerare

5. Godkännande dagordning

Dagordningen godkändes

6. Föregående protokoll. Vi gick igenom föregående protokoll

7. Infopunkter: Budget, utbyten som diskuterades var Rackar Art i uppsala och Juxtapose Budgeten diskuterades och mötet föreslog att 35000 kr skulle överföras till Utbyten från Föreläsningar och event eftersom vi har flera utbyten där kostnader ska täckas.

Rackar Art Uppsala 2-16 december. Planritning finns och en film så man kan se galleriet.

Medlemmar som vill vara med i utbytet ska meddela Berit senast 8/6 så man kan träffas och planera utbytet. Berit mailar utställningsgruppen för att få ett datum när Rackar Art ska ställa ut på Rostrum. Budget skickas in till styrelsen.

Juxtapose bjuder in medlemmar att skicka med sina verk. Anmäl intresse senast 15/5

8. Informationspunkter: Budget utbyten måste skickas till styrelsen,

9. Diskussionspunkter: Vakt-schema/koordinatorer översikt, Sommarfest- Datum

Vakt-schema och koordinatorer diskuterades. Fördelningen på vilka som varit Koordinatorer är ojämn i föreningen. Några få koordinerar flera utställningar medans några medlemmar inte koordinerat någon utställning under året.

Koordinatorer för utställningen Making of Malmö fastställdes Christoff och Pepe

Koordinatorer för utställningen Nina Klevian fastställdes Christoff och Cian.

Vi önskar en kort beskrivning av utställning och konstnär från utställningsgruppen.

Medlemmar uppmanas att fylla i sina vaktposter

Datum för Sommarfest föreslogs 3 olika alternativ ett före Midsommar, ett efter Midsommar och ett i Juli.

10. Beslutspunkter: Överflyttning av budget från föreläsningar till utbyten, att minska medlemsmöten till 6 ggr/år

11. Övrigt: Byte av lokal diskuterades. Några medlemmar har kollat på lokalen. Det är mycket som ska göras i renovering etc. Vad får det kosta? Ta reda på detta.

12. Nästa datum. Sommarfesten blir nästa möte.

13. Mötet avslutas: kl 20.45

Sekreterare

L i s a F j e l l m a n

Lisa Fjellman

Ordförande



Anna Lönn Franko

Justerare

pepe viñoles

pepe.viñoles (Jul 23, 2023 12:00 GMT+2)

Pepe Viniöles

